
Datum:	  	   11	  juni	  2013.	  

Onderwerp:	   Verslag	  GAMV	  -‐	  raadsvergadering	  
Aanwezig:	   Astrid	  Desmet,	  Mirjam	  Rabaey,	  Stijn	  Van	  Roey,	  Hans	  Verwichte,	  Gilbert	  Huenaerts,	  
	   	   Johan	  Christiaens,	  David	  Janssens,	  Dany	  Stassen,	  An	  De	  Blaes,	  Bart	  Nevens,	  	  

	   	   Leopold	  Cochet,	  Felix	  Boels,	  Johnny	  Vrijens,	  Tania	  Humblet	  
Verontschuldigd:	  Chris	  Taes,	  Hendrik	  Trappeniers,	  Chris	  De	  Vriendt.	  
Plaats:	  Administratief	  Cntrum	  -‐	  Gemeenteraadzaal	  

Agenda:	  

1.	  Verslag	  vorige	  bijeenkomst	  goedkeuren	  en	  opvolgen.	  
2.	  Reacties	  op	  oproep	  nieuwe	  leden	  verschenen	  in	  Zoeklicht	  van	  juni.	  
3.	  Jaarverslag	  2012	  politiezone	  HERKO.	  

4.	  In	  Karel	  Van	  Miertstraat	  overnachten	  chauffeurs	  in	  hun	  vrachtwagen.	  
5.	  Minneveldstraat:	  niet	  respecteren	  van	  plaatselijk	  verkeer	  en	  de	  toegelaten	  snelheid.	  
6.	  Vragen	  ivm	  Beleidsplan	  2013-‐2018	  voor	  mobiliteit.	  

7.	  Varia.	  

	  

Informatie	  hierover	  kan	  worden	  opgevraagd	  bij	  de	  diens	  Mobiliteit	  	  
of	  via	  mobiliteit@kortenberg.be	  of	  het	  nummer	  02	  759	  98	  28	  

 

 Mededeling op GAMV raad van11 juni 2013. 

Toon David is overleden op maandag 3 juni 2013  
Toon heeft zijn lichaam geschonken aan de Wetenschap, er is dus geen begrafenis of crematie. 
Toon was bij de GAMV van bij het begin met de start van de verkeersraad. Ik heb hem altijd gekend 
als penningmeester van de GAMV en hij was zelden afwezig van de raad . Maar op zijn eigen manier 
dacht hij sommige proplemen op te lossen. Zijn betrokkenheid in de gemeente Kortenberg was zeer 
groot als medeburger. Van goede bronnen heb ik vernomen dat Toon 88 jaar oud was. 
Ter nagedachtenis van Toon vraag ik jullie, nu rechtstaande één minuut stilte te houden. 

 
Daniel Janssens 

_________________________________________________________________________________	  

1.	  Sluipverkeer:	  Het	  Vlaams	  gewest	  zal	  op	  13	  juni	  de	  resultaten	  van	  het	  onderzoek	  meedelen.	  

Onderhoud	  van	  en	  herstellingen	  aan	  fietspaden	  en	  voetpaden	  wordt	  3	  maal	  verlengd.	  Sommige	  
dossiers	  komen	  in	  aanmerking	  voor	  subsidies.	  
Er	  is	  geen	  draagvlak	  voor	  de	  tramlijn	  Heist-‐op-‐den	  Berg,	  alleen	  interesse	  voor	  Zaventem	  -‐	  Brussel.	  

In	  het	  najaar	  actie	  vanuit	  gemeente	  om	  het	  verkeerd	  parkeren	  na	  te	  gaan.	  

2.Twee	  nieuwe	  leden	  hebben	  zich	  aangemeld.	  	  

3.	  Politiewagens	  met	  camera	  haalt	  veel	  wagens	  uit	  het	  verkeer,	  kunnen	  veel	  gerichter	  werken.	  
Verkeersongevallen:	  daling	  in	  2012	  tegenover	  2011.	  
Verslag	  kan	  geraadpleegd	  worden	  op	  de	  site	  van	  Herko.	  



4.	  Wordt	  besproken	  op	  mobiliteitsoverleg.	  Misschien	  komt	  er	  een	  parkeerverbod	  voor	  voertuigen.	  

5.	  Aan	  appartementsgebouw	  is	  er	  een	  parkeerprobleem,	  lange	  file	  geparkeerde	  wagens.	  Misschien	  

moet	  Minneveldstraat	  voor	  plaatselijk	  vervoer	  blijven?	  
Er	  komt	  een	  informatievergadering	  om	  de	  resultaten	  van	  de	  studie	  Timenco	  voor	  te	  stellen.	  
Karterstraat:	  budgetten	  voor	  nutsvoorzieningen	  zijn	  goedgekeurd.	  Bepaalde	  studies	  zijn	  gemaakt	  

maar	  nog	  geen	  concrete	  startdatum	  van	  de	  werken.	  

6.	  Fietsstraat:	  straat	  waar	  de	  fietser	  voorrang	  heeft,	  waar	  de	  auto's	  de	  fietsers	  niet	  mogen	  
voorbijrijden.	  
Stopprincipe	  is	  een	  doel,	  maar	  moeilijk	  te	  realiseren.	  

7.	  Mag	  er	  gefietst	  worden	  op	  voetweg?	  Het	  gemeentelijk	  reglement	  van	  Kortenberg	  zegt	  dat	  er	  mag	  

gefietst	  worden	  op	  de	  voetwegen.	  Kerkwegels	  alleen	  voor	  voetgangers.	  

	  


